
 

 

Nävekvarns skidkultur 

Nävekvarn är välkänt för sin mycket gamla och fina skidkultur. 

 
Vi har haft en omfattande motions och tävlingsverksamhet genom 
åren med bl.a. en 5:te plats i Vasaloppet och andra framstående 
resultat. Här har alltid gällt att när det den korta tid det finns 
skidspår så går man inte i spåren. Normalt går man inte 
på elljusspåret alls när det är snö. Är det inte spår så ska det bli. 
 
Vi vet att väldigt många tycker om att promenera på elljusspåret 
och välkomnar alla promenerare att hjälpa oss skidåkare som 
jobbar hela barmarkstiden med att förbättra spåret för era 
promenader och vår träning. 
 
Hör gärna av er till mig om ni vill göra en välkommen insats inom 
NGIF i vår, 
Ulf Myrman tel: 073-631 07 62 
 


